

事江南十迪斯尼

苏州 / 无锡 / 诸暨 / 杭州 / 海宁 / 上海+乌镇水乡

行程特点

- 中国最美的古镇 乌镇
- 太湖风景区湿地公园 + 熊猫馆
- 每人每天一瓶矿泉水

特点美食

- ·乌镇风味
- ·农家土菜风味
- •西施宴
- · 老鸭煲风味
- ・乾隆宴
- · 小笼包风味
- · 东坡肉风味
 - 烤肉自助
- · 味庄风味

吉隆坡 / 上海

EUUS Tôurs

ravel

集合与吉隆坡机场,办理登记手续,搭乘国际航班飞往上海。

上海 / 杭州

机上用餐 / 午 / 晚

抵达上海后,**南京路步行街,世博园(中国馆外观),漫步西湖,长桥公园** ,远眺雷峰塔。

住宿: 杭州同乐大酒店 或同级(当地4星级酒店)

杭州/诸暨/海宁

早/午/晚

早餐后前往**诸暨**, 这里是中国古代四大美女中西施的故里。我们将游览自然景观 令人神往,人文景观十分丰富,**素有"小雁荡"之称的五泄旅游景区(含游 船)**,午餐后前往杭州游览世界上里程最长、工程最大的古代运河,**也是最古** 老的运河之一京杭大运河(船游)。之后游览大兜路历史街区这里曾是杭州的 交易中心,如今已成为一条集遗产保护、文化休闲等多元于一体的历史精品街区 。杭州的寺庙还有一座更加古老的寺庙—— **香积古寺**。香积寺旧名兴福寺,后 由宋真宗赐名"香积寺"它曾是大运河湖墅地区著名的寺庙。

住宿: 杭州同乐大酒店 或同级(当地4星级酒店)

杭州/乌镇/海宁 第四天

早/午/晚

早餐后,前往梅家坞茶园,续后前往中国最美的古镇 — **乌镇**,游览**百床馆**,是 一家专门收藏和展览江南古床的博物馆,现已收藏了多张明清、近现代具有代表 性的古床,如明·马蹄足大笔管式架子床、小姐床、罗汉床等。续游览**三白酒古** 作坊,蓝花布染坊,古戏台等。

住宿:海宁假日酒店或同级(当地4星级酒店)

第五天 海宁 / 无锡

早餐后前往游览拥有两千多年历史的古镇-**盐官古镇**,古城早在汉代变开始晒盐 制盐,因此得名盐官镇。古城是张纪中版 {鹿鼎记} 的拍摄地。接着前往**海宁观** 潮公园,它是位于鹽官鎮南,园内有鱼鳞石塘,明代占鳌塔,孙中山观潮亭。 继续游览海神庙及海宁皮革城 ,这城是中国皮革业龙头市场。中国皮革服装 裘皮服装,皮具箱包,皮毛,皮革的集散中心, 过后前往**无锡蠡湖公园**,坐落 在无锡滨湖区,原名五里湖,又名漆湖或小五湖。续游览参观**太湖珍珠馆**。 住宿:无锡铂尔曼酒店或同級(当地5星级酒店)

第六天 无锡/苏州

小笼包

早/午/晚

早餐后前往苏州的**鸟巢**,因与北京鸟巢是同样的设计师,所以被誉为北京鸟巢 的"孪生兄弟",该中心集剧院、影院、演艺餐厅 、商业中心等多功能于一身 ,是苏州市规模最大的综合性文化场馆。接续游览金鸡湖风景区 ,传说有金鸡 落于湖中船上而得名,前往苏州前往**太湖风景区湿地公园+熊猫馆**,为国家4A级 旅游景区,集生态 旅游、休闲观光、科普教育于一体的原生态自然景观区。在此 还能看到国宝大熊猫。

住宿: 苏州金澄大酒店或同级(当地4星级酒店)

苏州 / 上海

早/午/晚

早餐后,从苏州前往上海参观城隍庙商业圈,所谓"到上海不去城隍庙,等于 没到过大上海",所以这里是必去之地。过后游览科技馆**淘宝商城**,在这商城

住宿:上海万信惠选或同級(当地5星级酒店)

上海/迪士尼乐园 第八天

早/-/-

早餐后,前往**上海迪士尼乐园**,无论老幼,都可以在此感受充满创造力、冒险 和刺激的乐趣!把目光投向奇幻童话城堡,世界上最大的油士尼城堡,准备开 始探索这七大各具魅力而令人难忘的神奇园区。午餐和晚餐园内自理。 (含平日票和酒店接送)

住宿:上海万信惠选或同級(当地5星级酒店)

上海 / 吉隆坡 第九天

机上用餐

送往机场并带着美满的回忆回到美丽的家园。

只有4个购物站:茶叶,珍珠,养生堂,玉器

保证自费: 无锡灵山拈花小镇水舞秀 + 船游黄浦江观上海夜景 + 苏州观前街老街 + 杭州G20城市阳台风光带= RM 300 /人



*倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代 *以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 *在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市.

联络方式: 出发日期: 价格:



SHANGHAI / JIANGNAN + DISNEYLAND

Suzhou / Wuxi / Zhuji / Hangzhou / Haining / Shanghai / Wuzhen

Highlights:

- China most beautiful old town Wuzhen
- Taihu Wetland Park + Panda Center
- Every day 1 bottle water per pax

Meal Highlights:

- Wuzhen Cuisine
- Local Village Cuisine
- · Xishi Banquet
- Duck Pot
- QianLong Banquet
- Xiao Long Bao
- . Dongpo pork Cuisine
- Barbecue Buffet
- Weizhuang Cuisine

KUALA LUMPUR / SHANGHAI

Meet with Kuala Lumpur Airport, check in and fly to Shanghai on an international flight.

SHANGHAI / HANGZHOU

MOB/L/D

After arriving in Shanghai, Nanjing Road Pedestrian Street, Expo Park (the appearance of the China Pavilion), stroll through the West Lake, Changqiao Park, overlooking Leifeng Pagoda

Hotel: Hangzhou Tongle Hotel or similar (local 4 star hotel)

Day 3

HANGZHOU / ZHUJI / HANGZHOU

B/L/D

After breakfast, head to Zhuji, the hometown of the four beautiful women in ancient China. We will be fascinating to explore the natural landscape.

The cultural landscape is very rich, known as the "small geese" known as the Wuxu tourist scenic spot (including cruise tour), After that, visit the Dadou Road Historic District, which was once the trading center of Hangzhou. It is a historical boutique district that integrates heritage protection, cultural leisure and so on. There is also a temple in Hangzhou. A more ancient temple - Xiangji Ancient Temple. The old name of Xiangji Temple is Xingfu Temple, and later named by Song Zhenzong, "Xiangji Temple""It used to be a famous temple in the Hushu area of the Grand Canal

Hotel: Hangzhou Tongle Hotel or similar (local 4 star hotel)

Day 4

HANGZHOU / WUZHEN / HAINING

B/L/D

After breakfast, proceed to Meijiawu Tea Garden and continue to visit Wuzhen, the most beautiful ancient town in China. It is a museum dedicated to collecting and displaying Jiangnan ancient beds. It has collected many Ming and Qing Dynasties and representative modern times. Beds such as Ming Horseshoe A large pen-type cannon bed, a lady bed, an Arhat bed, etc. Continue to visit the three white wine ancient workshops, blue flower cloth dyeing workshop, Ancient stage and so on. Hotel: Haining Holiday Hotel or similar (local 4 star hotel)

Day 5

HAINING / WUXI

After breakfast, visit the ancient town of Yanguan, which has a history of more than 2,000 years. The ancient city began to change salt in the Han Dynasty.

Salt, hence the name Yanguan Town. The ancient city is the location of the Zhang Jizhong version {Lu Ding Ji}. Then proceed to Haining GuanchaoPark, - It is located in the south of Yanguan Town. There are fish scales in the park, the Ming Dynasty occupies the tower, and the Sun Yat-sen view of the Chaoting Pavilion. carry on Visit the Tanah Lot Temple and Haining Leather City, the leading market for the Chinese leather industry. Chinese leather clothing, suedeClothing, leather goods, bags, fur, leather distribution center, then go to Wuxi Wuhu Park, Located in the Binhu District of Wuxi, formerly known as Wuli Lake, also known as Qihu or Xiaowuhu. Continue to visit the Taihu Pearl Pavilion

Hotel: Pullman Wuxi Hotel or similar (local 5 star hotel)

Day 6 **WUXI/SUZHOU**

B/L/D

After breakfast, I went to the Bird's Nest in Suzhou. Because it is the same designer as the Beijing Bird's Nest, it is known as the Beijing Bird's Nest. "Twin brothers", the center is a combination of theaters, cinemas, performing arts restaurants, business centers, etc.

The largest comprehensive cultural venue in Suzhou. Continue to visit Jinji Lake Scenic Area, it is said that there are golden chickens falling in the lake.

Named after the boat, I went to Suzhou to visit the Taihu Lake Scenic Area Wetland Park + Panda Hall, which is a national 4A-level tourist attraction.

It is an original ecological natural landscape area integrating eco-tourism, leisure sightseeing and popular science education. Can still see hereNational treasure giant panda.

Hotel: Suzhou Jincheng Hotel or similar (local 4 star hotel)

Day 7

SUZHOU / SHANGHAI

B/L/D

After breakfast, I went from Suzhou to Shanghai to visit the Chenghuang Temple commercial circle. The so-called "Going to Shanghai does not go to the Chenghuang Temple, it is equal to never." Big Shanghai, so this is a must-go place. After that, visit the Science and Technology Museum Taobao Mall, where you can shopping. Hotel: Shanghai Wanxin Huixuan or similar (local 5-star hotel)

Day 8

SHANGHAI / DISNEYLAND

After breakfast, head to Shanghai Disneyland, where you can feel creative and adventurous, no matter how old or young. And exciting fun! Look to the fantasy fairytale castle, the world's largest Disney castle, ready to openStart exploring these seven magical and memorable magical parks. Lunch and dinner in the garden.(including weekday ticket and hotel pick-up)

Hotel: Shanghai Wanxin Huixuan or similar (local 5-star hotel)

Day 9

SHANGHAI / KUALA LUMPUR

MOB

Transferred to the airport and returned to the beautiful home with a happy memory.

Only 4 Shopping Stop: Tea, Pearl, Yang Sheng Tang, Jade Compulsory optional:

Wuxi Lingshan Nianhua town water dance show + Huangpu River boat cruise

- + Shanghai night view + View of Qian Street in Suzhou Street + Hangzhou G20 city balcony with scenery = RM 300/pax



- If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative. * The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.
- * During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned

Contact:

Price:

Departure Date: